

考试卷	
	学习札记:
读写教程 1 Unit 5	
一、单项选择	
1. she expects to defend her. successfully in the next olympics (奥林匹克运动会).	
A. tournament B. title C. prize D. personality	
2. The defending World Cupwas fastest in practice.	
A. coach B. title C. champion D. fan	
3. He believes that this oil painting_among the best in the world.	
A. ranks B. appreciates C. includes D. requests	
4. She is living_that some players just get better with age.	
A. champion B. heroine C. proof D. memory	
5. I had come to know that our Italian _had spent many years in New York.	
A. personality B. host C. generation D. double	
6. I feel that I can help singers, especially the younger	
A. champion B. coach C. guy D. generation	
7. As a secretary, I have to do lots of things,making coffee for the boss.	
A. including B. in addition C. instead of D. except	
8. He's through to the men's tennisfor the first time.	
A. tournament B. final C. prize D. court	
二、选词填空	
truth retire quality outstanding wonder	
definite available influence disease ease	
<ol> <li>Could you tell me the about it?</li> <li>-Can I borrow some children's books from the library?</li> </ol>	
-Sorry. I'm afraid they are not now.	
3. The store-owner was fined (罚) \$500 for selling goods of low	
4. Can you give me a (an)answer to this question?	
5. Workers in that company would with a good pension(养老金).	
6. No one him as much as his father did in forming his personality (个	
<ol> <li>He was sent to a hospital because of a serious</li> <li>Albert Einstein (爱因斯坦) is one of the most scientists of the 20<sup>th</sup></li> </ol>	
century.	
三、汉译英	
1. 二十年后,李娜脱颖而出成为中国最伟大的女子网球运动员。(stand out)	
2. 老师鼓励这个男孩学画画,并告诉他说他是独一无的。(one-of-a-kind)	
3. 如果你不喜欢这个计划,你可以退出。(drop out)	
4. 难道你相信他?我敢肯定他知道的比他说出来的多。(let on)	

二十年专注 只为一份信任